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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 30.09.2024, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, convocată prin 

Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 313 din 20.09.2024 

 

 

Doamna Doina Federovici: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat 

al României şi Imnul Uniunii Europene. 

Se intonează cele două imnuri. 

 

Participă la ședința noastră de astăzi 26 de colegi. Lipsesc 7 colegi. (motivat - dl Corneliu-

Bogdan Dăscălescu; nemotivat: dl Cristian Andrici, dl Gabriel Cîrlan, dna Elena-Ramona Guraliuc, 

dna Agnes-Mihaela Holca, dl Ovidiu-Constantin Maxim și dl Lazăr Claudiu Vrajotis) 

De asemenea, participă domnul secretar general al județului și doamnele și domnii directorii 

din aparatul de specialitate și din instituțiile subordonate Consiliului Judeţean.  

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un număr de 20 de puncte, din care 17 sunt 

proiecte de hotărâri. 

Propun suplimentarea ordinii de zi cu încă trei proiecte, după cum urmează:  

- Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării cotizaţiei Județului Botoșani către 

Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUA BOTOŞANI”, pentru trimestrul IV al anului 2024 

(Proiect nr. 178 din  26.09.2024); 

- Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu județean, al bugetului instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, efectuarea de virări de credite 

bugetare între capitolele bugetului propriu județean și de modificări în Programul obiectivelor de 

investiții, aprobat pe anul 2024 (Proiect nr. 179 din  26.09.2024); 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului situat în localitatea Suharău, 

înscris în Cartea Funciară nr. 53418 – Suharău, din domeniul public al județului Botoșani în domeniul 

public al comunei Suharău (Proiect nr. 180 din  30.09.2024). 

Pentru toate proiectele de hotărâre avem avizele de la comisiile de specialitate. 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi? Nu avem. 

Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al județului Botoșani. (Proiect nr. 163 din 06.09.2024) 

Prin proiect se propune abrogarea unei poziții din inventar, ca urmare a trecerii terenului în 

suprafață de 40.800 mp, situat în extravilanul comunei Trușești, din domeniul public al județului 

Botoșani în domeniul public al comunei Trușești și completarea cu o nouă poziție,  reprezentând 

imobilul în care își desfășoară activitatea Centrul de Îngrijire și Asistență pentru Persoane Adulte cu 

Dizabilități Trușești, imobil preluat din domeniul public al comunei Trușești. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
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Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind darea unui bun, aparținând 

domeniului public al județului Botoșani, în administrarea Școlii Profesionale Speciale ”Ion Pillat” 

Dorohoi. (Proiect nr. 167 din 12.09.2024) 

Prin Hotărârea Consiliului Județean Botoșani nr. 216/27.11.2023 s-a declarat de interes public 

județean bunul „Teren de sport multifuncțional”, situat în municipiul Dorohoi, în incinta Școlii 

Profesionale ”Ion Pillat”.  

Ulterior, s-a operat în cartea funciară reprezentarea localizării terenului de sport în Planul de 

amplasament și delimitare a imobilului și s-a notat autorizația de construire care a stat la baza 

construirii terenului de sport și a împrejmuirii acestuia.  

Ca urmare, se propune darea în administrarea Școlii Profesionale Speciale „Ion Pillat” 

Dorohoi a bunului descris în anexa la prezentul proiect de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea de interes public 

județean a unor bunuri situate în localitatea Mihăileni, comuna Mihăileni, județul Botoșani. (Proiect 

nr. 170 din 17.09.2024) 

Unitatea de Asistență Medico-Socială Mihăileni a solicitat înscrierea în domeniul public al 

județului a bunurilor care au făcut obiectul unor investiții realizate în cadrul unității, respectiv 

„Construire Sediu administrativ și împrejmuire proprietate”. 

Prin prezentul proiect se propune declararea de interes public județean a bunurilor care au 

făcut obiectul acestei investiții, conform anexei la proiect, urmând ca imobilele să fie date în 

administrarea Unității de Asistență Medico-Socială Mihăileni, după înscrierea lor în cartea funciară. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 

publică a unui spațiu amplasat în imobilul „Dispensar medical nr. 3”, situat în municipiul Botoșani, 

str. Împărat Traian nr. 42, precum și a documentației de atribuire aferentă licitației. (Proiect nr. 172 

din 18.09.2024) 

Luând în considerare solicitarea adresată Consiliului Județean Botoșani, propun scoaterea la 

licitație a spațiului prezentat în Anexele nr. 1 și 2 la proiect, în care se regăsesc următoarele informații: 

locația, suprafața, valoarea de inventar, destinația, durata închirierii și prețul minim de închiriere. 

Licitația se va organiza în conformitate cu prevederile Codului administrativ, în baza 

Documentației de atribuire prevăzută în Anexa nr. 3 la proiect. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri din 

domeniul privat al județului Botoșani în domeniul public al acestuia. (Proiect nr. 177 din 20.09.2024) 

Prin hotărâri ale Consiliului Județean Botoșani au fost trecute din domeniul public al județului 

în domeniul privat al acestuia bunuri aflate în concesiunea societății Nova Apaserv S.A. Botoșani, în 

vederea valorificării și, după caz, casării. 
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În acest sens, o comisie numită de directorul general al societății s-a deplasat în teren, a 

identificat bunurile, a constatat și a consemnat starea tehnico-funcțională a acestora.  

Astfel, pentru bunurile în stare bună de funcționare s-a solicitat menținerea în funcțiune și 

repunerea în domeniul public al județului, iar pentru cele nefuncționale s-a propus evaluarea acestora 

de către un evaluator autorizat ANEVAR, în vederea estimării eficienței casării/demolării și a 

valorificării fiecărui bun, raportat la costurile pe care le presupune acest proces. 

În prezentul proiect se propune trecerea din domeniul privat al județului Botoșani în domeniul 

public al acestuia a bunurilor cuprinse în anexa la prezentul proiect, bunuri aflate în stare funcțională, 

conform referatului comisiei menționată anterior. 

Bunurile care fac obiectul prezentului proiect de  hotărâre rămân în concesiunea societății 

Nova Apaserv S.A. Botoșani. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea „Propunerilor de 

încadrare a drumurilor județene pe niveluri de viabilitate în timpul iernii 2024 – 2025” și a „Planului 

operativ de acțiune pe timpul iernii pe drumurile județene”. (Proiect nr. 173 din 18.09.2024) 

În conformitate cu prevederile reglementărilor tehnice în vigoare, drumurile județene din 

administrarea Direcției Județene de Drumuri și Poduri Botoșani se clasifică după nivelul de viabilitate 

pe timp de iarnă, nivelul de intervenție și clasa tehnică, în funcție de importanța economică și 

administrativă a drumului.  

Având în vedere dispunerea în teritoriu a rețelei de drumuri județene se propune organizarea 

activității de deszăpezire în județ prin 4 baze de intervenție: Botoșani, Săveni, Dorohoi și Trușești. 

Bazele de deszăpezire vor fi dotate cu aparatură de comunicații și de informare, cazarmament și 

material antiderapant.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al 

Unității de Asistență Medico-Socială „Dr. Elena Popovici” Flămânzi, aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Județean Botoșani nr. 240 din 21.12.2023. (Proiect nr. 171 din 17.09.2024) 

Unitatea de Asistență Medico - Socială „Dr. Elena Popovici” Flămânzi solicită modificarea 

statului de funcții al acestei instituții întrucât, de la data ultimei aprobări și până în prezent, au intervenit 

schimbări privind acordarea gradațiilor corespunzătoare tranșelor de vechime superioară în muncă, a 

gradelor superioare obținute în urma promovării, precum și vacantarea a 4 posturi.  

Toate modificările intervenite au fost efectuate cu încadrarea în bugetul de venituri și 

cheltuieli, aprobat pentru anul 2024. În urma modificărilor propuse, numărul total de posturi în 

structura instituției rămâne același. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului 

de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoşani. (Proiect nr. 174 

din 19.09.2024) 
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Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani solicită modificarea 

organigramei și statului de funcții, conform legislației în vigoare. 

Schimbările propuse au fost prezentate detaliat în Raportul de specialitate.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al 

Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al Județului Botoşani, aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Județean Botoșani nr. 110 din 27.06.2024, modificată prin Hotărârea Consiliului Județean 

Botoșani nr. 123 din 16.07.2024. (Proiect nr. 175 din 19.09.2024) 

Serviciul Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al Județului Botoşani solicită 

modificarea statului de funcții, modificările propuse referindu-se la o promovare în clasă și o 

promovare în treaptă superioară a unor salariați. 

Numărul de posturi aprobat se menține neschimbat, iar instituția se încadrează în bugetul de 

venituri și cheltuieli aprobat de către noi. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Botoşani nr. 30 din 05.02.2024 privind aprobarea salariilor de bază pentru funcţionarii publici 

şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, din aparatul  de specialitate 

al Consiliului Judeţean Botoşani, precum şi din cadrul serviciilor publice din subordinea acestuia. 

(Proiect nr. 166 din 11.09.2024) 

De asemenea, Serviciul Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al Judeţului Botoşani a 

solicitat stabilirea salariului de bază lunar brut pentru funcția contractuală de execuție de șofer, treapta 

I. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Botoșani, aprobat prin Anexa nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Județean Botoșani nr. 116 din 27.06.2024, modificat prin Hotărârea Consiliului Județean 

Botoșani nr. 138 din 26.07.2024. (Proiect nr. 176 din 20.09.2024) 

Modificarea propusă se referă la o promovare într-o funcție pentru care este prevăzut un nivel 

de studii superior, în conformitate cu reglementările legale specifice în vigoare. Precizez că numărul 

de posturi aprobat se menține neschimbat, iar instituția se încadrează în bugetul de venituri și cheltuieli 

aprobat pentru 2024.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 
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Punctul 12 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre pentru aprobarea 

modificării cotizaţiei Județului Botoșani către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA 

BOTOŞANI”, pentru trimestrul IV al anului 2024. (Proiect nr. 178 din  26.09.2024) 

Prin urmare, propun modificarea cotizației Județului Botoșani către Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară „AQUA BOTOŞANI”, pentru asigurarea sumelor necesare cheltuielilor majorate cu 

utilitățile publice și pentru acoperirea cheltuielilor de funcționare a aparatului tehnic. ADI „AQUA 

BOTOŞANI”, care funcționează cu singura sursă de venit din cotizațiile membrilor asociați, propune 

Consiliului Judeţean Botoşani modificarea cotizației Județului Botoșani pentru trimestrul IV. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (25 voturi „pentru”; 1 „neparticipare”- dl Constantin 

Dan Deleanu) 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu județean, al bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate 

integral sau parțial din venituri proprii, efectuarea de virări de credite bugetare între capitolele 

bugetului propriu județean și de modificări în Programul obiectivelor de investiții, aprobat pentru anul 

2024 (Proiect nr. 179 din  26.09.2024). 

Având în vedere solicitările transmise de Spitalul Județean de Urgență Mavromati Botoșani, 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani, Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,Aqua” Botoșani și Memorialul Ipotești - Centrul Național de Studii ,,Mihai 

Eminescu” propun rectificarea bugetului propriu județean cu suma de -200,00 mii lei, al instituțiilor 

publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii cu suma de +101,00 mii lei, atât 

la partea de venituri, cât și la partea de cheltuieli, efectuarea de virări de credite bugetare între capitolele 

bugetului propriu județean și efectuarea de modificări în Programul obiectivelor de investiții aprobat 

pe anul 2024, conform anexelor la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (25 voturi „pentru”; 1 „neparticipare” – dl Constantin 

Dan Deleanu) 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

trecerii imobilului situat în localitatea Suharău, înscris în Cartea Funciară nr. 53418 – Suharău, din 

domeniul public al județului Botoșani în domeniul public al comunei Suharău (Proiect nr. 180 din  

30.09.2024). 

Județul Botoșani deține în domeniul public imobilul compus din teren în suprafață de 16.700 

mp și construcțiile aferente, situat în loc. Suharău, aflat în administrarea Unității de Asistență Medico-

Socială Suharău. 

Primăria Comunei Suharău a solicitat transferul spațiului fostei maternități și a unei suprafețe 

de teren, în vederea modernizării și a înființării unui cabinet medical în care să-și desfășoare activitatea 

un medic de familie. În prezent comuna nu deține un spațiu cu această destinație. 

Unitatea de Asistență Medico-Socială Suharău a transmis acordul Consiliului Consultativ 

privind transferul, menționându-se că prin cedarea imobilului nu vor fi afectate circuitele interioare și 

exterioare ale unității, instituția putând să își desfășoare activitatea în conformitate cu legislația în 

vigoare. 

De asemenea, în urma corespondenței pe care am purtat-o cu Ministerul Sănătății am primit 

și din partea acestei instituții acordul cu privire la transferul acestui imobilul. În consecință, vă propun, 

stimați colegi, să aprobăm și acest proiect de hotărâre. 

https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/Proiecte_de_hotarari/PH159_20240828.pdf
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Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Distinși colegi, deoarece prin următoarele șase proiecte de pe ordinea de zi se propune 

desemnarea unor colegi de către consiliul județean în diverse consilii de administrație, propun să vă 

prezint mai întâi proiectele, după care vom organiza un singur tur de vot secret pentru cele șase proiecte, 

dacă sunteți de acord. Mulțumesc! 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Judeţean Botoşani în Consiliul de administraţie al Școlii Profesionale Speciale „Ion Pillat” 

Dorohoi. (Proiect nr. 161 din 06.09.2024) 

Conform prevederilor legale, la începutul fiecărui an şcolar, consiliul de administraţie în 

exerciţiu hotărăşte declanşarea procedurii de constituire a noului consiliu de administraţie. În vederea 

constituirii noului consiliu de administraţie, directorul unităţii de învăţământ, care are responsabilitatea 

constituirii consiliului de administrație, solicită, în scris, consiliului judeţean desemnarea 

reprezentanţilor.  

Urmare a celor menționate, propun desemnarea domnului inspector școlar general adjunct 

Manolache Ciprian și a doamnei Holca Agnes-Mihaela în Consiliul de administrație al Școlii 

Profesionale Speciale ”Ion Pillat” Dorohoi. 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Judeţean Botoşani în Consiliul de administraţie al Școlii Profesionale Speciale „Sf. Stelian” 

Botoșani. (Proiect nr. 162 din 06.09.2024)  

Pentru aceleași motive expuse la punctul anterior, propun desemnarea doamnei economist 

Hrițcu-Lafontain Mihaela și doamnei Abăcioaei Rodica în Consiliul de administraţie al Școlii 

Profesionale Speciale „Sf. Stelian” Botoșani. 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Judeţean Botoşani în Consiliul de administraţie al Centrului Județean de Resurse și 

Asistență Educațională Botoșani. (Proiect nr. 169 din 13.09.2024) 

Tot pe aceleași considerente, propun desemnarea domnului economist Gavrilaș Doru-Costel 

în Consiliul de administrație al Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională Botoșani. 

 

Punctul 18 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Botoşani în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii a Școlii Profesionale 

Speciale „Ion Pillat” Dorohoi. (Proiect nr. 165 din 10.09.2024) 

Școala Profesională Specială „Ion Pillat” Dorohoi a solicitat desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Botoşani care să facă parte din această comisie, având în vedere faptul că anterior 

a fost desemnat domnul Nichiteanu Tiberiu-Leonard. În completarea celor spuse anterior, propunerea 

noastră este domnul consilier județean  Nazare Gheorghe. 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind actualizarea componenței 

Comitetului de analiză a problemelor persoanelor cu handicap Botoşani. (Proiect nr. 164 din 

10.09.2024) 

Având în vedere că doamna Breșug Cristina nu mai deține calitatea de consilier județean, se 

impune desemnarea unui nou reprezentant al Consiliului Judeţean Botoşani în acest Comitet de analiză 

a problemelor persoanelor cu handicap, iar propunerea noastră este doamna profesor Viciriuc Liliana-

Mariana. 
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Punctul 20 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri 

județeni din cadrul Consiliului Județean Botoșani pentru evaluarea parțială a performanțelor 

profesionale individuale ale secretarului general al județului pentru activitatea desfășurată în perioada 

01.01.2024 - finalul mandatului președintelui Consiliului Județean Botoșani. (Proiect nr. 168 din 

13.09.2024) 

Potrivit prevederilor legale, evaluarea parțială se realizează în termen de 10 zile lucrătoare de 

la data încetării mandatului și va fi luată în considerare la evaluarea anuală. În acest sens, propun 

desemnarea a doi consilieri județeni din cadrul Consiliului Județean Botoșani, respectiv cei doi 

vicepreședinți ai consiliului județean în vederea evaluării parțiale a performanțelor profesionale 

individuale a secretarului general al județului. 

 

Prin urmare, în vederea exercitării votului secret, distinși colegi, urmează să formăm o echipă 

de numărare a voturilor, așadar rog propuneri! 

 

Domnul Dorin Birta:  

Din partea grupului PSD, propun pe domnul consilier județean Sergiu Marian.  

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Încă o propunere? 

 

Domnul Gabriel Alecsandru: 

Noi nu avem propuneri. Puteți să propuneți dumneavoastră. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Haideți, domnilor, faceți o propunere! 

 

Domnul Gabriel Alecsandru: 

Avem încredere. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Domnul Gabriel Alecsandru, la propunerea mea. Și încă o propunere? Mai fac eu încă una. 

Domnul Nazare. 

Dacă sunteți de acord cu aceste propuneri? 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Comisia de numărare a voturilor a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (26 voturi 

„pentru”) 

 

Procedura de vot este următoarea: fiecare membru al consiliului județean va primi câte un 

buletin de vot pentru fiecare proiect. 

În cabina de vot, cine este de acord cu persoana propusă va lăsa netăiat numele acesteia. În 

cazul în care nu este de acord, va tăia cu o linie numele persoanei în cauză. 

După exercitarea votului secret, buletinele se introduc în urnă. La terminarea votului, Comisia 

de numărare va centraliza și va întocmi procesele-verbale privind rezultatul votului. 

 

Rog Comisia de numărare a voturilor să facă apelul nominal în vederea exercitării votului 

secret. 

Am o rugăminte la dumneavoastră. Până începe votul secret, dacă aveți obiecțiuni cu privire 

la conținutul procesului-verbal al ședinței noastre anterioare? Ședința din 6 septembrie. Nu avem. 

Supunem la vot și conținutul procesului-verbal. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 
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Procesul-verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Și de asemenea, înainte de exercitarea votului secret, distinși consilieri județeni, în perioada 

următoare vom mai avea cel puțin două ședințe de consiliu județean, una extraordinară pentru că, știți 

cu toții, a fost publicată în Monitorul oficial rectificarea bugetară și urmează să ne mai vedem într-o 

ședință și bineînțeles, ședința ordinară aferentă lunii octombrie. Să votăm! 

 

Domnul Sergiu Marian: 

Bună ziua, stimați colegi! Rog membrii comisiei să se prezinte la urna de vot.  

O invităm la vot pe doamna președinte a Consiliului Județean Botoșani, doamna Federovici 

Doina-Elena. 

Votează domnul vicepreședinte Birta Dorin. 

Domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu-Bogdan este absent. 

Se pregătește pentru vot doamna consilier județean Abăcioaei Rodica.  

Îl invităm la vot pe domnul consilier județean Alecsandru Gabriel-Augustin.  

Domnul Andrici Cristian este absent. 

O invităm la vot pe doamna consilier județean Aramă Daniela.  

Urmează domnul consilier județean Aroșoaie Lucian-Dinu. 

Domnul consilier județean Cîrlan Gabriel este absent. 

Îl invităm la vot pe domnul consilier județean Deleanu Constantin Dan. 

(Domnul consilier județean Galan Gabriel se prezintă la cabina de vot) 

Urmează să preia buletinul de vot domnul consilier județean Gavrilaș Doru Costel. 

Este așteptat domnul consilier județean Gireadă Ionuț. 

Doamna consilier județean Guraliuc Elena-Ramona este absentă. 

Doamna Holca Agnes Mihaela este absentă. 

Se pregătește doamna consilier județean Hrimiuc Galia. 

Doamna consilier județean Hrițcu Lafontain Mihaela, vă rog să preluați buletinul de vot.  

La vot urmează domnul consilier județean Manolache Ciprian.  

Urmat de subsemnatul, Marian Sergiu. 

Urmează doamna consilier județean Marocico Floarea. 

Domnul consilier județean Maxim Ovidiu – Constantin este absent. 

O invităm la vot pe doamna consilier județean Murgu Cristina Andreea. 

Votează și domnul consilier județean Nazare Gheorghe. 

Îl așteptăm la vot pe domnul consilier județean Olaru Cătălin-Cristian. 

Urmat de domnul consilier județean Pătrăuceanu Constantin Neculai.  

Îl așteptăm să preia buletinul pe domnul consilier județean Pintilei Grosu Cristian. 

O invităm pe doamna consilier județean Saucă Mariana-Mirela. 

Urmează domnul consilier județean Țîmpău Andron. 

O invităm să preia buletinul de vot pe doamna consilier județean Vaipan Raluca.  

Se pregătește doamna consilier județean Viciriuc Mariana Liliana. 

Doamna consilier județean Vâzdoagă Mioara Paula este așteptată la cabina de vot. 

Domnul consilier județean Vrajotis Lazăr-Claudiu este absent. 

Și nu în cele din urmă, domnul consilier județean Zlei Dimitre Cătălin.  

 

Stimați consilieri, mulțumesc frumos! Procesul de vot a luat sfârșit, urmează numărarea. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Domnul Sergiu Marian: 

Stimați colegi, au fost întocmite procesele verbale privind desemnarea reprezentaților în 

Consiliile de administrație ale unităților subordonate Consiliului Județean. Drept urmare: 
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La Școala Profesională Specială „Ion Pillat” Dorohoi: 

- Doamna Holca Agnes Mihaela: 26 voturi „pentru” 

- Domnul Manolache Ciprian: 26 voturi „pentru” 

La Școala Profesională Specială „Sfântul Stelian”: 

- Doamna Abăcioaei Rodica: 26 voturi „pentru” 

- Doamna Hrițcu Lafontain Mihaela: 26 voturi „pentru” 

La Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Botoșani: 

- Domnul Gavrilaș Doru-Costel: 26 voturi „pentru” 

Pentru Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii a Școlii Profesionale Speciale „Ion 

Pillat” Dorohoi: 

- Domnul Nazare Gheorghe: 26 voturi „pentru” 

Pentru Comitetul de analiză a problemelor persoanelor cu handicap Botoşani: 

- Doamna Viciriuc Liliana Mariana: 26 voturi „pentru” 

Pentru evaluarea parțială a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al 

județului pentru activitatea desfășurată în perioada 01.01.2024 - finalul mandatului președintelui 

Consiliului Județean Botoșani: 

- Domnul vicepreședinte Birta Dorin: 26 voturi „pentru 

- Domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu Bogdan: 26 voturi „pentru 

Vă mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc frumos, distinși colegi! 

Supun la vot proiectul de la punctul 15, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 16, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 17, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 18, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 19, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 20, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (26 voturi „pentru”) 
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Punctul 22 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

 

Punctul 23 de pe ordinea de zi: Diverse.  

 

Distinși colegi, vă voi ruga să mai rămâneți câteva minute! 

Dragi colegi consilieri județeni, distinși reprezentanți ai presei, nici că se putea să închidem 

mai frumos ședința noastră de astăzi decât cu o veste extrem de bună pentru județul Botoșani.  

Astăzi semnez în fața dumneavoastră contractul de finanțare pentru execuția lucrărilor la 

Drumul Vămii. Vorbim despre continuarea firească a Drumului Strategic, așa după cum bine știți cu 

toții pentru că ați participat activ și ați votat în momentul în care am pus pe masa domniilor voastre 

proiectele de hotărâri care au vizat această investiție, Drumul Vămii, care trece prin localitățile Hănești, 

Vlăsinești, Săveni, Drăgușeni, Coțușca și nu în ultimul rând, Rădăuți-Prut.  

Prin realizarea acestei învestiții, așa cum am spus-o de nenumărate ori, realizăm într-adevăr 

o axă strategică a județului Botoșani care începe de la limita cu județul Iași, de la comuna Șipote, sau 

mai bine spus Răuseni, și traversează județul Botoșani în integralitatea sa, adică până la Vama Rădăuți-

Prut. 

Ce vreau să vă spun și o spun cu foarte multă mândrie: în anul 2020, împreună cu 

dumneavoastră, am deblocat lucrările la Drumul Strategic. A fost o cursă contra-cronometru în 

momentul în care trebuia să închidem licitația publică și apoi să demarăm lucrările pentru execuție. 

Am fost primul consiliu județean din Regiunea de Nord-Est care a finalizat investiția și astăzi suntem 

primul consiliu județean care semnează contractul de finanțare cu ADR Nord-Est și bineînțeles, suntem 

primul consiliu județean care deja a scos la licitație execuția acestor lucrări. Vorbim despre trei loturi, 

49 de kilometri de drum județean care traversează localitățile la care am făcut referire anterior, trei 

loturi pentru care în acest moment sunt deja depuse 17 oferte. Ofertele bineînțeles că sunt depuse de 

mai multe asocieri. 

Valoarea totală a acestui proiect este de 68 de milioane de euro. Și ca să vă spun și în lei, 

valoarea totală este de 339.731.687,66 lei. Atragem din fonduri europene 60 de milioane de euro prin 

acest contract pe care îl semnăm astăzi, iar 8 milioane va fi contribuția proprie a Consiliului Județean.  

Iată că împreună am făcut toată partea grea a acestui proiect, iar viitoarei administrații a 

Consiliului Județean nu-i mai rămâne decât să îl implementeze. Avem banii, în cel mai scurt timp vom 

avea și constructorul, și iată că suntem cei mai buni din Regiunea Nord-Est. 

Vreau să mulțumesc, așa se cuvine, așa este firesc, să vă mulțumesc în primul rând 

dumneavoastră pentru că ați votat, în momentul în care v-am solicitat votul, toate proiectele de hotărâre 

care au privit această investiție, să le mulțumesc domnilor primari pentru că au fost parte activă a 

acestui proiect și ne-au pus la dispoziție toate documentele și în momentul în care s-a făcut proiectarea 

au fost cu echipele în teren și a ieșit un lucru bun și frumos, care poate fi implementat fără foarte mari 

greutăți. Vreau să mulțumesc echipei de proiect de la Consiliul Județean Botoșani, în egală măsură 

echipei de conducere și echipei tehnice de la ADR Nord-Est, și nu în ultimul rând, aș vrea să îi 

mulțumesc colegului nostru vicepreședinte Dorin Birta, care răspunde de tot ce înseamnă Direcție 

Județeană de Drumuri și Poduri și care alături de noi, alături de administratorul public al județului 

Botoșani, care răspunde de partea de fonduri europene, Cristian Nistor, alături de Marius Ilincaru, 

alături de toată Direcția Dezvoltare Promovare a Consiliului Județean și bineînțeles, și celelalte direcții: 

Direcția de Investiții Achiziții, Direcția Buget Finanțe, astăzi semnăm acest contract și iată că dacă am 

început mandatul împreună și am pus în operă o investiție de peste 100 de milioane de euro, închidem 

împreună acest mandat, atât de frumos, cu o nouă investiție tot pentru infrastructura rutieră a județului 

de 68 de milioane de euro. 

Așadar, voi semna contractul și bunul Dumnezeu să ne dea sănătate tuturor și Doamne ajută! 

Doamna președinte Doina Federovici  semnează contractul de finanțare. 
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Cum ar spune unii: „le-am luat banii!”. Acesta este contractul, dragii mei. 

Este într-adevăr, o muncă titanică și fiecare dintre noi și-a făcut munca așa cum se cuvine. 

Sincer vă spun, sunt tare mândră de echipa Consiliului Județean, sunt tare mândră de salariații 

Consiliului Județean, pentru că am lucrat ca o familie, nu doar la acest proiect, ci la toate proiectele 

noastre de dezvoltare și fiecare dintre dumneavoastră, cei 32 de consilieri județeni, veți rămâne în 

cartea de onoare a județului Botoșani prin  ceea ce am făcut noi, dându-ne mâna cu toții în momentele 

bune și, poate, în momentele mai puțin bune. 

Vă mulțumesc tuturor! 

 

 

PREȘEDINTE, 

Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

 

SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

 

                     Întocmit,  

                    Inspector, 

                         Marilena Miron 

 


